
   

                                             Z á p i s n i c a  
 
  
                       zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zlatne  
                                   konaného dňa  20.02.2019

             Prítomní  :   viď prezenčná listina    

               Overovatelia zápisnice  :  Ikhardt , Suchý     

                Návrhová komisia :    Ružička, Suchý  

                Program :  Podľa priloženej pozvánky, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá 
                                  sa k nej     

                 K bodu 1/   Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka obce Mgr. Margaréta Murínová 
                                    Program zasadnutia bol schválený bez pripomienok .   

                 K bodu  2/   Za overovateľov zápisnice boli určení p. Ikhardt, Suchý   
                                     Za zapisovateľku bola určená Bc. Vladimíra Lempochnerová
                            
               
                K bodu  3/  Do návrhovej komisie boli zvolení : p. Ružička , p. Suchý 

        
                 K bodu  4/  a k bodu  5/ OZ boli predložené správy – auditu   a správa hlavného        

kontrolóra obce, ktoré tvoria súčasť zápisnice
                               
       K bodu  6 /  Starostka obce oboznámila poslancov OZ o účinnosti nariadenia vlády 

  č. 330 / 2018 a zákona č. 329 / 2018 
                                      - jedná sa o zákon o komunálnom odpade a nakladanie s ním 
                                      - do 28.02.2019 je potrebné zaslať prehlásenie obce / mesta, ktoré sa týka 

     určenia úrovne vytriedenia  komunálneho odpadu a  platenia poplatku za 
     komunálne odpady .  

                                       V decembri 2019 obec prepočíta tarifu za odpad a prijatie nového VZN.

                   K bodu 7 / 
                                                               
                        7.1 Starostka oboznámila OZ so svojím plánom,ktorý sa týka bytového domu č. 51 

      a odpredaja bytov. 
                               Poslanci OZ schválili návrh na odpredávanie bytov v bytovej jednotke č. 51    

                                   prítomní 5 z 5 ; za 5 poslanci ; proti 0 ; zdržal sa 0 
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                7.2. Ohľadom výzvy týkajúcej sa rekonštrukcie bytov v bytovej jednotke č. 39, OZ 
uložilo nájomcom bytov do 31.07.2019 vyrovnať dlžobu na nájomnom, táto 
výzva je bezpredmetná, nakoľko projekt treba vypracovať do 15.03.2019

                               prítomní 5 z 5 ; za 0 ; proti 5 poslanci , zdržal sa 0 

                7.3. Ďalší bod sa týka multifunkčného ihriska, starostka predložila OZ plán a  
 výzvu ŠF, obec sa bude spolupodielať – finančne .

                7.4. Ohľadom žiadosti p. Gerlákovej poskytnúť návratnú pôžičku, aby sa vyplatilo 
chýbajúce obdobie sociálneho poistenia, aby jej bol vyplácaný invalidný dôchodok.

                        Keď pracovníčka sociálnej poisťovne spracovaný podklad oznámi ,že koľko, 
                         OZ sa k žiadostí vyjadrí. 

                 7.5.
Žiadosť od pána Karola Stuhla ohľadom kúpy pozemku / trávnatý porast / pred        

pivnicou , ktorú užíva. OZ odporučilo starostke obce, aby pána Stuhla             
informovala o  vypracovanie a  zaslanie geometrického plánu, aby OZ vedelo o 
koľko m 2 sa  jedná. .

     7.6.  Kamerový systém – starostka predostrela OZ 3 ponuky : 
 1 /  EUROPE INFOWAY , s . r. o. Bratislava / 16.407 , 60 € /

                         2 /  ADASKO  group s. r. o.  / 11. 956 , 80 €  / 

                          3 /  MONITOR  s . r. o. Bátka   / 12 . 624 €  / 
                                                                                                                    

             Cenové ponuky boli doručené na základe výzvy, ktorú obec zverejnila na WEBE.
                       Z predložených cenových ponúk bude oslovená firma ADASKO group, s . r . o. , 

pretože ich cenová ponuka bola najlacnejšia / pod limitná zákazka / 
                            OZ schválilo kamerový systém od tejto spoločnosti . 

                                prítomní 5 z 5 ; za 5 poslanci ; proti 0 ; zdržal sa 0

                   7.7. OZ schválilo predbežnú kalkuláciu na hlásič GSM brána DIN 3 B 

                                    prítomní 5 z 5 poslancov , za 5 poslanci  ; proti 0 ; zdržal sa 0 
                           Cenová ponuka tvorí súčasť zápisnice. 
                            

                    7.8. Starostka upovedomila OZ s projektom, ktorý financuje ÚPSV a R – 95 % a 
                           obec 5 % . Projekt sa týka zamestnania na obci na práce ohľadom kosenia a 

    koordinovania prác VPP. 
                                Starostka obce zaslala projekt na občana Dalibora Rafaela , bude zamestnaný 

    na 8 hod. , minimálna mzda.      
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                            Ďalej starostka obce predostrela návrh zamestnať na 6 mesiacov a na 5 hodín  
                   denne cez obec Jaroslava Baloga, ktorý bude robiť údržbu, čo bude treba.            

 prítomní 5 z 5 ; za 5 poslanci ; proti 0 ; zdržal sa 0 
                         
                        7.9.  Ohľadom bytu v bytovej jednotke č. 64 po pánovi Leonardovi Fehervárimu  st. ,
                      starostka obce predložila poslancom žiadosť od starostu obce Kokavy nad Rim. 

          p. Chromeka, ktorý žiadal od obce prenajať byt cca na rok pre svojho švagra. 
                         Nakoľko na obci sú doručené žiadosti na byt od občanov.
                      Poslanci OZ sa uzniesli na tom, že žiadosti starostu pána Chromeka vyhovieť !      

Predmetný byt obec pridelila pánovi Konôpkovi na rok. 

                            prítomní 5 z 5 ; za 5 poslanci ; proti 0 ; zdržal sa  0
                         
                       7.10. OZ schválilo odpredaj bytu č. 9 v bytovej jednotke č. 61 

                              prítomní 5 z 5 ; za 5 poslanci ; proti 0 ; zdržal sa 0

              

                      K bodu 8 /    Na zastupiteľstve bola prítomná aj verejnosť . 
                                   
                                     Pani Žilíková predniesla poslancom OZ návrh, či by obec nemohla  mať 

niekde stĺp, na ktorý by sa dávala napr. čierna zástava , keď zomrie občan 
Zlatna .

                                   Starostka ju upovedomila o tom, že pri obecnom úrade to nemôže byť, 
pretože by to bolo zavádzanie, že umrel niekto z OcÚ. 

                  8.1. Ďalšou interpeláciou od p. Žilíkovej bolo to, že je problém s parkovaním,
           a  s autami, ktoré parkujú pri bytovke č. 67. Nachádza sa tam aj kanál, ktorý je 

už prepadnutý. 
                                 OZ sa uznieslo na tom, že v prvom rade sa kanál opraví a potom sa okolo

kanála pribijú 4 tyče a ohradí sa  retiazkou. 
                           

 8.2. Problém so psami, voľne behajú po dedine.
                           
                         8.3. Ďalší termín zastupiteľstva je 27. 03. 2019

                    K bodu 9 /  Poslanec Roman Suchý ako člen návrhovej komisie predložil 
  návrh uznesenia, poslanci OZ ho jednohlasne schválili. 

                                            Prítomní  5 z 5 ; za 5 ; proti 0 ; zdržal sa 0 
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   K bodu 10 /     Na záver starostka obce sa poďakovala poslancom OZ za ich

                                      účasť a plodnú rozpravu a zastupiteľstvo ukončila 

                                                                                                                                                                
Mgr. Margaréta Murínová
         starostka obce

 Zapísala :  Bc. Lempochnerová

 Overovatelia  :  M. Ikhardt                                                                                                        

   R. Suchý       

  prepísala : Wiednerová
    
                 


